
Referat fra dialogmøte med klubber og utvalg torsdag 9. desember 
klokka 18.00 på Zoom. 
 
Til stede:  
Aust-Agder DHK: Bente Jonassen 
Follo-Østfold DHK: Ole Andreas Haugland og Raymond Bråten  
Hedmark DHK: Bent Storløkken 
Nordland DHK: Kristin Pedersen og Hilde Grethe Karlsen  
Nord-Trøndelag DHK: Brynjar Holmli 
Nord-Vest DHK: Nils Bjørkavåg  
Troms og Finnmark DHK: Cate Elin Matisen Haga 
Trøndelag DHK: Arne Støholen 
Vest-Agder DHK: Kurt Andersen 
Vestfold-Buskerud DHK: Vigdis Bjørkli og Espen 
Vestland DHK: Kjersti Grimstad  
 
Fra HS: Jan Inge Skjerven, Anne-Mette Kirkemo, Ketil Eide, Janne Oliasen, 
Anne Bergsengene 
Fra sunnhetsutvalget: Frida Seeberg, Anne-Mette Kirkemo 
Fra hiutvalget: Thelma Storløkken, Ole Andreas Haugland,Jan Inge Skjerven 
Fra utstillingsutvalget: Line Andersen, Lars Hjelmtvedt 
Fra markeds og mediautvalget: Raymond Bråten, Anne Bergsengene 
Fra drevutvalget: Ole Jonny Estenstad, Ketil Eide 
 
Forfall: Rogaland DHK, Oslo og omegn DHK 
Ikke møtt: Glåmdal og Romerike DHK, Oppland DHK, Telemark DHK. 
 

 

1. Ryggrøntgen.  
- Info fra HS: Ny avleser er på plass, HS har fortsatt en dialog med NKK om 

kvalitetssikring av resultatene i perioden fra 1.6.2020 til muligheten for 
avlesning av røntgenbilder ble midlertidig stanset.  

- Troms og Finnmark DHK har forhandlet med to veterinærer og fått 
pristilbud fra 1.800 og oppover. Aust-Agder DHK har avtale med to 
veterinærer uten kjedetilhørighet, prisen er 1.250. Vestland DHK har avtale 
om en pris på 1.900 kroner, da må det være minst 4 hunder som røntges 
samtidig. Dyrenes Venn på Tveita i Oslo har en oppgitt pris på 1.600 
kroner. 

- Forslaget om at HS sjekker om det er mulig å få en avtale med 
landsdekkende kjeder fikk tilslutning. HS må oppfordre veterinærene til å 
være med på det forebyggende helsearbeidet som dette er.  

- Enighet om at sunnhetsutvalget publiserer liste over tilbud som klubbene 
har hentet inn, og som er åpne for alle dachshunder, slik at det blir enklere 
for alle å se om det kan lønne seg å kjøre noen mil og evt. kombinere 
ryggrøntgen med ferietur eller tur til utstilling eller prøve. Det samme gjøres 
med tilbud om øyenlysning. 

- Enighet om at brev til dachshundeiere med hunder i aktuell alder kan 
gjeninnføres og at ryggrøntgen skal markedsføres bedre i Dachshunden. 
Dachshundeiere må oppfordres til å melde inn helseproblemer til SU 



gjennom et skjema på medlemssidene. 
 

- Klubbene har ulike tilbud om å dekke deler av utgiftene, fra 25 % til 
gavekort og engangsbeløp. Det er enighet om at HS gjerne kan overta 
lokalklubbenes del av refusjonen og øke utbetalingen, slik at dette blir 
mindre byråkratisk og likt for alle. 

 

2. Medlemstilbud. Per i dag er medlemstilbudet til NDF rabatt på utstillinger og 
prøver. Dvs at det er dobbel pris for dem som ikke er medlem av en NKK-
samarbeidende klubb eller NJFF. Det er ingen spesielle tilbud til medlemmene 
i NDF utover medlemsblad og evt. aktiviteter som klubbene arrangerer. Er det 
ønske om å forsøke å forhandle fram rabatt på for eksempel utstyr eller fôr i 
kombinasjon med annonse i Dachshunden? Hvem og hva er aktuelle som 
sponsorer?  
- Enighet om at landsdekkende dyrebutikker og forhandlere av utstyr på nett 

kan forespørres. 
 

3. Terminliste for prøver og utstillinger. NKKs nye søknadssystem er på 
plass, men har skapt noen utfordringer da det ikke lenger er en fast 
søknadsfrist. Det har rast inn søknader fra eksterne, og søknadene blir avvist 
om de ikke behandles i løpet av 14 dager. Utstillingsutvalget behandler 
søknader om utstilling og forsøker å sette opp en terminliste uten kollisjoner.  
NDFs utvalg er avhengige av søknadene kommer inn snarest, slik at man kan 
koordinere datoer for både utstillinger og prøver. Det ble foreslått en frist på en 
uke for søknad om spesielt utstillinger.  

  
- Det ble en god diskusjon rundt punktet; NKK har vært seine med å 

kunngjøre datoer for sine egne utstillinger. Siden systemet er helt nytt 
mente noen klubber at en uke var for kort frist, selv om man regner med at 
de fleste klubbene allerede har diskutert om, når og hvor de skal holde 
utstillinger. Det skal være mulig å sette en intern frist i systemet, for 
eksempel 1. desember. Lokalklubbene bør fortrinnsvis arrangere 
utstillinger i eget område, som et tilbud til sine medlemmer. Det er en 
utfordring når noen klubber arrangerer utstillinger i helt andre geografiske 
områder.  

- Klubbene kan holde inntil tre utstillinger, men trenger ikke å arrangere tre.  
- Det er tidvis utfordringer rundt utstillingene som holdes av samarbeidende 

klubber. Det kan for eksempel være vanskelig å få avklaring på hvilken 
dommer som skal dømme dachshund.  

- Klubbene kan «gi bort» en eller flere utstillinger fra sin kvote på tre til 
samarbeids-partnere, men dette bør også legges innen klubbens 
geografiske område, eller i samarbeid med klubben som geografisk hører 
til i området. 

- Det bør være et krav at samarbeidende lokalklubb får være med og 
bestemme dommer. Det er tidvis også utfordringer med å få inn navn på 
dommer fra de samarbeidende klubbene, det gjør at terminlistene ikke blir 
oppdatert. 

- Lokalklubbene må stille krav til samarbeidspartnerne, men kan få tilbud om 
hjelp av utstillingsutvalget for å løse utfordringer mot 
samarbeidspartner. Det vil være en fordel å få klare retningslinjer som kan 



sendes samarbeidspartner. Utstillingsutvalget kan utarbeide disse. Dersom 
eksterne ikke etterlever disse betingelsene bør de ikke få arrangere året - 
etter. Dette må de være klar over kan bli en konsekvens. 

- Utstillingsutvalget sender lokalklubbene en liste over autoriserte 
dachshunddommere og hvor de har dømt de siste årene.  

- Fra Nordland DHK: BIS-resultater blir ikke registret i Dog Web og blir slik 
det fungerer i dag ikke tatt vare på eller systematisk offentliggjort. Det er 
enighet om at arrangørene må melde inn BIS-resultater til 
utstillingsutvalget og webmaster som sørger for arkivering/offentliggjøring 
på hjemmeside. 
 

4. Diverse informasjon fra HS. Det jobbes fortsatt på flere arenaer med å løse 
problemene rundt hitrening med mekanisk rev og nye prøveregler for kunsthi. 
NKK, Norsk Terrierklubb og Tysk Jaktterrierklubb er involvert i dette, og det er 
planlagt møter. HS vil sende ut informasjon til klubbene om hvor saken står. 
 
 

5. Eventuelt. Ingen saker 
 

 


